
1. Velkomst ved formanden og fællessang 

 

2. Valg af dirigent og referent :  

 

Ebbe  Dalsgaard blev valgt til dirigent og Inger Johansson til referent 

Dagsordenen blev godkendt. 

     

      3. Formandens beretning : 

 

Beretningen er vedlagt referatet i sin fulde ordlyd. 

Følgende bemærkninger og spørgsmål kom frem : 

 

- Dejligt med de gode kulturelle arrangementer - dem vil vi gerne have flere af 

 

- Kan foreninger bruge lokalerne her i HL ? Troels undersøger hvordan en forening 

defineres og hvad prisen for leje er. 

 

- Der efterspørges om brugerundersøgelsen som lige nu pågår, kan komme i analog 

udgave ? Det bliver gjort ! 

 

- Vedr Parkering : Der er ønske om flere handicappladser tæt på indgangen - kan det 

etableres ? Troels går videre med det og undersøger mulighederne  

 

- Der er ønske om, at svømmehallen holder åbent onsdag aften ( som i gamle dage ) 

og evt. længere lørdagsåbent. Troels går videre med det. 

 

- Motionscentret : Der blev drøftet hvorvidt man kunne bruge frivillige i motionscentret 

( evt med T- shirts med “ Spørg mig “ trykt på ryggen) Mange tilslutter sig den ide og 

vi diskuterede, hvad de frivilliges rolle skulle være  

 

- Sundhed I Bevægelse : Mange giver udtryk for, at det er et SUPER godt og 

populært koncept - stor ros til både  de  ansatte og de frivillige .  

- Der er ønske om lidt flere hjælpemidler i svømmehallen - håndtag ved koldtkar f.eks. 

 

- Der var ønske om, at man gerne må have kage / mad med selv ved bordene i 

forhallen. Troels går videre med kritikken. 

 

Og SÅ blev formanden beretning godkendt  

 

 

4) Inspektørens beretning : 

 

Beretningen er vedlagt referatet -  der var ingen bemærkninger og så blev den osse 

godkendt ! 

 

5) Indkomne forslag 

- ingen forslag  

 



6) Vedtægtsændring  

 

- ingen forslag - dog et ønske om, at vedtægterne kunne ligge på hjemmesiden. Det 

bliver gjort. 

 

7) Valg til brugerråd  

 

- De 4 nuværende medlemmer af brugerrådet  - Kenndy, Henrik, Lisbeth og Inger -  

ønskede alle genvalg . 

- Derudover opstillede Marianne. 

 

Der var ialt 26 stemmeberettigede til stede 

 

- Afstemningen endte således : 

 

- Lisbeth fik 25 stemmer  

- Inger fik 25 stemmer 

- Henrik fik 24 stemmer 

- Kenndy fik 19 stemmer 

- Marianne fik 11 stemmer 

 

Så det blev genvalg til de 4 opstillede fra brugerrådet. 

 

8) Valg af 2 suppleanter : 

 

Torben og Ole fra brugerrådet ønskede genvalg og der var ingen modkandidater, så det blev 

genvalg her osse. 

 

9) Eventuelt 

 

Ingen bemærkninger her  

 

Dirigenten takkede for god ro og orden og formanden sagde tak for godt fremmøde. 
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